


Avenue d'Aire 40
CH 1203 Genève

Phone : +41 22 338 30 40

contact@badollet.com

www.badollet.com

 **BADOLLET**

“INSTRUMENTS OF TIME” BY BADOLLET: FUNCTIONALITY AND CREATIVITY

Respecting the past while transcending it to offer truly innovative “Instruments of Time”: such is the fundamental principle guiding the development of all Badollet timepieces. The Badollet dynasty’s contribution to horological know-how – over a period stretching unbroken from the clock to the wristwatch – places the brand’s current determination to explore new horizons and to develop all types of timepieces within its true historical perspective. Representing far more than just watches, the objects created by Badollet truly deserve to be called “Instruments of Time”. The “Instrument”, of which the primary functions must be clearly apparent and easy to use, carries two-fold connotations of technical sophistication and reliable functionality. Badollet revisits technical aspects by highlighting the sophistication of various systems, by reinforcing the durability of the various components, and by giving top priority to consumers’ needs rather than merely to the product performance. Functionality is not perceived as a quest for showy, ostentatious pieces, but is instead carefully thought out and designed to meet the owner’s actual needs and to ensure user-friendliness. As Badollet emphasises: “Almost all of the functions to be developed for the mechanical watch already exist. But they can and must be vastly improved in order to make them more pleasant, more interesting and more innovative from the wearer’s standpoint”.

LES « INSTRUMENTS DU TEMPS » BADOLLET : FONCTIONNALITE ET CREATIVITE

Respecter le passé et le transcender pour offrir des Instruments du Temps réellement innovants, tel est le principe premier qui conduit le développement de tous les garde-temps signés Badollet. La contribution de la dynastie Badollet au savoir-faire horloger – sans interruption de l’horloge à la montre-bracelet – remet dans sa perspective historique la volonté actuelle de la marque de défricher de nouveaux horizons et de développer tout type de garde-temps. Plus que des montres, les objets réalisés par Badollet entendent mériter le qualificatif d’ « Instruments du Temps ». L’« Instrument », dont les fonctions premières doivent être claires et aisément utilisables, induit technicité et fonctionnalité. Badollet revisite la technicité en mettant en avant la sophistication des systèmes, en renforçant la pérennité des composantes et en privilégiant les besoins du consommateur aux simples performances du produit. La fonctionnalité n’est pas perçue comme une quête du tape-à-l’œil et de l’ostentatoire, mais elle est réfléchie et conçue pour répondre véritablement aux besoins du porteur et lui proposer une utilisation aisée. « Dans leur grande majorité, les fonctions à développer pour la montre mécanique existent déjà. Mais elles peuvent –et doivent –être grandement améliorées pour les rendre plus agréables, plus intéressantes et plus innovantes aux yeux du porteur », insiste-t-on chez Badollet.